
 

 

Endelig besvarelse af spørgsmål nr. 551 (Alm. del), 
som Folketingets Sundhedsudvalg har stillet til inden-
rigs- og sundhedsministeren den 22. maj 2007 
 

Spørgsmål 551: 
"Vil ministeren redegøre for, hvilke overvejelser der gøres i relation til, om 

der skal oprettes et nyt center som en del af det eksisterende sygehus i 

Middelfart, og om hvilke ændringer det eventuelt medfører for patienterne?" 

 

Svar: 
Jeg har til brug for min besvarelse indhentet en udtalelse fra Sundhedssty-

relsen.  

 

Sundhedsstyrelsen oplyser følgende:  

 

”Til brug for besvarelsen af spørgsmål nr. 551 skal Sundhedsstyrelsen op-

lyse, at styrelsen endnu ikke har modtaget Region Syddanmarks forslag til 

sygehusplan og derfor ikke har kendskab til overvejelser om en eventuel 

oprettelse af et nyt center som en del af det eksisterende sygehus i Middel-

fart.” 

 

Jeg kan henholde mig til Sundhedsstyrelsens oplysninger.  
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